
Technische vraag

Zaaknr.: 39005-2023

Technische vraag aan: Hiltja Hoff

Onderwerp: 
Raadsvoorstel Beleid Van Afval naar Grondstof

Vraag: 
Waarom wordt er geïnvesteerd in nieuwe containers? Daarvoor is 460/k voor gereserveerd.

Ondertekening:

Datum indiening : 24-5-2023

Fractie : Maashorst Vooruit 

Naam indiener : Bas Keijzer



Antwoord op technische vraag

Antwoord door: Hiltja Hoff

Datum: 25-5-2023

Vraag:
Waarom wordt er geïnvesteerd in nieuwe containers?

Antwoord:
De kernen Reek, Schaijk en Zeeland hebben containers voor hun restafval en GFT+E in 
gebruik zonder chip, en in verkeerde groottes. Beiden moeten worden aangepast voor het 
nieuwe beleid Van Afval naar Grondstof.

De chip is nodig om de containers beter te kunnen beheren en illegaal gebruik te 
voorkomen. Bijkomend voordeel is dat als er in de toekomst overgestapt wordt op diftar, de 
containers al zijn voorbereid.
De nieuwe maten passen beter bij het beter scheiden van Afval: kleinere containers voor 
restafval (120 liter voor 1-persoonshuishoudens en 140 liter voor 
meerpersoonshuishoudens). En 3 verschillende maten voor GFT+E (25, 140 of 240 liter), 
waarbij de inwoner zelf zijn voorkeur kan aangeven voor welke maat GFT+E container.

De combinatie van chip en maten zorgt ervoor dat er geïnvesteerd moet worden in nieuwe 
containers voor de kernen Reek, Schaijk en Zeeland.


